
Zápis z řádného zasedání AS FaVU VUT v Brně dne 10. 11. 2004 
 
 
přítomni: Mgr. Irena Armutidisová, BcA. Lukáš Berta, doc. ak. soch. Michal Gabriel,  

BcA. Jan Klimeš, ak. mal. Vladimír Merta, Mgr. Rostislav Niederle, Ph.D.,  
doc. Mgr. Jana Preková, Mgr. Blahoslav Rozbořil, BcA. Martin Skalický,  
ak. mal. Margita Titlová  

 
omluven: BcA. Šimon Chloupek,  
 
hosté:  Mgr. Jaroslava Bílá, PhDr. Petr Spielmann, dr.h.c. 
 
 
 
Program řádného  zasedání:  
1. Schválení programu (Mgr. Armutidisová); 
2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU v Brně 13. 10. 2004 (Mgr. Armutidisová); 
3. Zpráva děkana o činnosti fakulty za uplynulé období (PhDr. Spielmann); 
4. Projednání  odvolání a nové jmenování UR FaVU VUT v Brně (PhDr. Spielmann), v písemné  
    podobě předloženo k pozvánce za zasedání AS FaVU 13. 10. 2004; 
5. Zpráva o hospodaření (Mgr. Bílá); 
6. Předložení algoritmu a čerpání finančních prostředků na rok 2005 (Mgr. Bílá); 
7. Projednání, případně schválení dodatku ke Směrnici děkana FaVU VUT v Brně o podmínkách 

přijímacího řízení na akademický rok 2005/2006 – doplnění směrnice a zavedení elektronických 
přihlášek (Mgr. Fajnor); v písemné podobě předloženo k pozvánce za zasedání AS FaVU 13. 10. 
2004; 

8. Zpráva o průběhu jednání AS VUT v Brně (zástupce AS FaVU v AS VUT); 
9. Stanovení termínu následujícího zasedání AS FaVU VUT v Brně; 
10. Různé. 

a) Dislokační záležitosti v objektu Údolní 
 
 
Ad 1. 
Doc. Preková doplnila bod 10. a) Dislokační záležitosti v objektu Údolní 
Hlasování: pro: 8, proti: - , zdržel se: -, nepřítomen: Mgr. Rozbořil, BcA. Skalický. Program 
v předloženém znění včetně doplnění schválen. 
 
Ad 2. 
Oprava v prezenci – BcA. Chloupek uveden v přítomných, vzhledem k zahraniční stáži byl omluven. 
Hlasování: pro: 7, proti: -, zdržel se: 1, nepřítomen: Mgr. Rozbořil, BcA. Skalický. Zápis schválen 
v předloženém změní včetně uvedené opravy. 
 
Ad 3.  
PhDr. Spielmann informoval AS FaVU: 
- objekt Gorkého – podepsána smlouva, rozpory ohledně započetím rekonstrukce, 
- Městský dvůr – avizovaný záměr primátora věnovat budovu některé ze škol 
- čestný doktorát VUT udělen W. Vašulkovi, přednáška, vernisáž výstavy 
- úvahy o způsobu financování fakultní výstavní prostory  
 
Během projednávání bodu se dostavili BcA. Skalický, Mgr. Rozbořil. 
 
Ad 4. 
AS FaVU VUT v Brně odvolává UR FaVU VUT v Brně.  
Hlasování: pro: 9, proti: -, zdržel se: 1. UR FaVU VUT v Brně AS FaVU VUT v Brně odvolána. 
 



Jmenování UR FaVU VUT v Brně 
Usnesení: 
AS FaVU VUT v Brně souhlasí s ukončením funkčního období nově jmenované UR FaVU VUT 
v Brně současně s funkčním obdobím stávajícího děkana fakulty. 
Hlasování: pro: 10, proti: -, zdržel se: -. Usnesení schváleno. 
 
Volební komise: BcA. Lukáš Berta, BcA. Jan Klimeš, předseda komise doc.ak. mal. Michal Gabriel. 
Hlasování: pro: 10, proti: -, zdržel se: -. Volební komise schválena. 
 
Volba proběhne v prostoře sekretariátu děkana, kandidát bude zvolen označením křížku ve 
vyznačeném poli, kandidát nebude zvolen v případě neoznačení pole.  
 
Doc. Gabriel seznámil přítomné s výsledkem voleb: AS FaVU schválila jmenování UR FaVU VUT 
v Brně. Volební komise vyhotovila a podepsala protokol o odvolání a jmenování UR FaVU VUT 
v Brně, viz. příloha č. 1. Z odevzdaných 10 hlasovacích lístků bylo 10 hlasovacích lístků platných. 
Z návrhu na jmenování UR FaVU VUT v Brně nebyli schváleni dva kandidáti: doc. ak. mal. Martin 
Mainer,  doc. ak. soch. Tomáš Ruller. Počty  hlasů  jednotlivých kandidátů jsou uveřejněny v příloze 
č. 2 zápisu.  
 
Ad 5. 
Mgr. Bílá podala podrobnou zprávu AS FaVU zprávu o hospodaření, kontrole finančních toků, oběhu 
dokladů, omezení plateb v hotovosti. Vzhledem ke zpracování dat vždy k 17. příslušného měsíce, žádá 
Mgr. Bílá o termíny zasedání akademického senátu po tomto datu.  
 
Ad 6. 
AS FaVU byl v písemné podobě předložen algoritmus rozdělení dotace FaVU na rok 2005, viz. 
příloha č. 3. Mgr. Bílá doplnila algoritmus podrobným komentářem a zodpověděla na dotazy senátorů. 
V algoritmu zohledněno navýšení cen elektrické energie, plynu, vody a mezd.  
 
Mgr. Bílá upozornila senátory na nutnost věnovat pozornost inventurám, v případě předávání 
inventáře mezi ateliéry vyplnit předávací protokol, v případě vyplnit protokol, ztrátu doložit 
policejním záznamem, proběhne jednání náhradové komise – uvedené záležitosti hlásit pí Krupičkové. 
 
V rámci výroční zprávy za příslušný rok je v příloze senátorům předáván přehled čerpání investičních 
prostředků. Na základě žádosti doc. Prekové vyhotoví Mgr. Bílá kopie uvedených příloh přehledů 
čerpání investičních prostředků za r. 2002, 2003. 
 
Na dotaz senátorů uvedla Mgr. Bílá, že provoz fakultní galerie není vzhledem k předpokládané výši 
dotace pro r. 2005 do algoritmu zahrnut. Pro provoz galerie musí fakulta hledat jiný zdroj financování, 
např. granty, dotace, atp. 
  
AS FaVU předložen a projednán algoritmus rozdělení dotace FaVU na rok 2005 dle článku 26, část 
první Statutu FaVU VUT v Brně. Dle předloženého algoritmu bude rozdělena dotace fakulty v roce 
2005. Ak. mal. Merta, za ekonomickou komisi uvedl, že AS FaVU přijímá argumenty přenesené Mgr. 
Bílou. 
 
Z jednání odešli ak. mal. Merta, doc. Preková a ak. mal. Titlová. 
 
Ad 7. 
Doplnění směrnice děkana FaVU VUT v Brně o podmínkách přijímacího řízení na akademický rok 
2005/2006 – oprava výše poplatků dle směrnice rektora VUT – uvedená částka 550,- Kč, opravená 
částka 510,- Kč; doplnění počtu studentů přijímaných do bakalářského stupně studia; doplnění 
elektronické přihlášky. 
Hlasování: pro: 6, proti: -, zdržel se: 1. Směrnice byla schválena. 
 



 
Ad 8. 
Mgr. Armutidisová a BcA. Berta informovali o průběhu jednání AS VUT v Brně - schválení Statutu 
VUT v Brně; oběh dokumentů; finanční situace malých fakult; akce VUT - strojařské schody; 105. 
výročí založení VUT v Brně. 
 
Ad 9. 
Příští řádné  zasedání  AS FaVU VUT  v Brně  se  uskuteční  ve středu 8. 12. 2004, ve 13.00 hod., 
místnost č. 405.  
Hlasování: pro: 7, proti: -, zdržel se: -,nepřítomni: ak.mal. Merta, doc. Preková, ak.mal. Titlová. 
Termín zasedání schválen. 
 
Ad 10. 
Vzhledem ke skutečnosti, že předkladatelka odešla z jednání nebyl bod projednán. 
 
 
 
 
  
Zapsala: Jana di Lenardo 
Verifikovala: Mgr. Irena Armutidisová  
 


